
 

 

SETMANARI VINARÒS 20 de juliol de 2.006 

L’antiga plaça de la Mera reconvertida després de malgastar més de 600 
milions de pessetes en la nova Mera-villa ja ha pres forma definitiva davant dels ulls 
dels vinarossencs i per tant podem iniciar ja les nostres valoracions. Amb 640 milions 
quanta obra social s´hagués pogut fer? 

Cap vinarossenc podrà negar que avui la Mera-villa té menys arbres que 
l’anterior, menys zones verdes per a la gent i menys ombra natural que l’antiga Mera. 
S’han complit els presagis que fa només un any anunciavem les Noves Generacions: 
La Mera no ha solucionat el problema de l’aparcament i s’ha destruït l’únic espai verd 
del centre de la nostra ciutat. 

Les marquesines d’autobús són enormes, disparatades, gegantines. Els arbres 
per contra són diminuts, insuficients, sense fulles.... ridículs. Qui ens pot afirmar ara 
que la Mera-villa continua sent zona verda?? Ningú. 

Les àrees de joc per als xiquets són dignes d’un poble de qualsevol país en vies 
de desenrotllament però no del Vinaròs que tots volem. De veritat ens volen fer 
creure que els xiquets tenen ara més espai per a jugar?? Els xiquets deuran de buscar 
un nou espai perquè la zona dedicada a la Mera-villa per a ells és de vergonya. Com 
se nota que els xiquets no voten senyors del tripartit¡¡¡ 

I les entrades a l’aparcament?? I les rajoles de cuina escampades per tota la 
Mera-villa?? I els bancs que no permetran mantindre converses a ningú perquè estan 
voltant les seues jardineres?? 

Menció a banda mereixen les jardineres de la Mera-villa. 6 grans obstacles per 
la gent. 6 grans obstacles per als iaios que cuiden als seus néts. 6 demostracions de 
que les coses que no se comencen bé no poden acabar mai bé. 

Després d’analitzar la Mera-villa, de buscar-li el sentit a la unió entre el cristall 
de Murano i les granotes, de trepitjar les rajoles de cuina brutes i trencades no podem 
fer altra cosa que reafirmar-nos en allò que el nostre alcalde no va voler escoltar fa un 
any dels més de 3.000 vinarossencs que li vam demanar que no destruís la Mera: 
Senyors del tripartit, vostés ja han destruït la Mera, ja tenen la seua Mera-villa, i ara 
què?? 

Doncs natros tenim una possible solució. Sabem que mai més hi hauran arbres 
que donen ombra. Sabem que les marquesines no donaran la frescor a les converses 
d’estiu però poden utilitzar la Mera-villa per a organitzar concerts de “zarzuela”. 

I per al debut que millor que començar en una gran obra mestra d’este gènere, 
Luisa Fernanda, i que millor que el duet Balada – Romeu interpretant el seu passatge 
més conegut, aquell que diu allò de...  A LA SOMBRA DE UNA SOMBRILLA... (perquè 
lamentablement vostès s’han carregat els arbres). 
 

A la nova Mera-villa...... “Zarzuela” 


